
 

 

 

 

 

Αθήνα, 8 Απριλίου 2022 

ΕΡΩΤΗΣΗ  

 

Προς τον κ. Υπουργό Υγείας  

Θέμα : Σοβαρή υποστελέχωση του Γενικού Νοσοκομείου Χαλκιδικής 

 

Το Γενικό Νοσοκομείο Χαλκιδικής παρουσιάζει πολύ σοβαρά προβλήματα υποστελέχωσης, 

με πολύ σοβαρά οργανικά κενά ιατρών όλων των ειδικοτήτων. Παρόλο που έχει σηκώσει 

σημαντικό βάρος στην αντιμετώπιση της πανδημίας, αλλά και στην κάλυψη των παγίων 

αναγκών της κοινωνίας της Χαλκιδικής, όπως και των εκατοντάδων χιλιάδων τουριστών που 

επισκέπτονται τον Νομό του καλοκαιρινούς μήνες, η κυβέρνηση δεν έχει προχωρήσει στην 

ουσιαστική ενίσχυση του με ιατρούς. Σήμερα καταγράφονται 17 κενά ιατρών σε όλα τα 

τμήματα και τις κλινικές του Νοσοκομείου. Το αποτέλεσμα είναι η διαρκής εργασία των 

ιατρών υπό πίεση, αλλά κι η αποδυνάμωση της πρωτοβάθμιας φροντίδας υγείας της 

Χαλκιδικής, στην προσπάθεια να καλυφθούν αυτά τα κενά, μέσα από μετακινήσεις από τα 

Κέντρα Υγείας.  

Επειδή το Γενικό νοσοκομείο Χαλκιδικής θα πρέπει να ενισχυθεί άμεσα με ιατρούς, όπως 

προβλέπεται από το οργανόγραμμα της λειτουργίας των κλινικών του.  

Επειδή η κυβέρνηση αυτά τα δύο χρόνια της πανδημίας δεν εργάστηκε στην κατεύθυνση 

της ενίσχυσης του δημοσίου συστήματος υγείας της Χαλκιδικής.  

Ερωτάται ο αρμόδιος κ. Υπουργός :  

Υπάρχει πρόθεση για την κάλυψη των οργανικών κενών ιατρών στις κλινικές και στα 

τμήματα του Γενικού Νοσοκομείου Χαλκιδικής;  

 

Η ερωτώσα βουλευτής  

Μάλαμα Κυριακή 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

4557

Ημερομ. Κατάθεσης:

8/4/2022




